

Date: September 1st, 2022

التاريخ: 1 سبتمبر 2022

Circular No:8 / AY 2022-2023
Subject: Ajyal Al Falah reached high academic heights

Dear Parents,

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

We are delighted to inform you that we have received a **"VERY GOOD"** status from ADEK Irtiqaa for our most recent inspection.

يسرنا أن نبلغكم أن مدرسة أجيال الفلاح حصلت على تصنيف **"جيد جداً"** من قبل لجنة "ارتقاء" لدائرة المعرفة والتعليم.

'Irtiqaa' is a comprehensive evaluation system that measures the quality of education in private schools in Abu Dhabi. This is performed by authorized inspectors hired and trained by the Abu Dhabi Department of Education and Knowledge to evaluate schools according to international standards."

"ارتقاء" هو نظام تقييم شامل يقيس جودة التعليم في المدارس الخاصة في أبوظبي. ويتم ذلك من قبل مفتشين معتمدين يتم تعيينهم وتدريبهم من قبل دائرة التعليم والمعرفة في أبوظبي لتقييم المدارس وفقاً للمعايير الدولية.

We would like to thank the Mother's Council under the guidance of Ms. Nouf Loutah and all our parents for your contributions and trust in our school.

نود أن نشكر مجلس الأمهات تحت إشراف السيدة نوف لوتاه وجميع أولياء الأمور على مساهمتكم وثقتكم في مدرستنا.

As we celebrate our success and climb the ladder to an "Outstanding school," your support and engagement in our school's activities and your children's progress are imperative for further success.

دعمكم ومشاركتكم في أنشطة المدرسة وتقديم أبناءكم أمر مهم لمزيد من النجاح وتسلك السلم إلى "الامتياز".

Yours sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director

مع فائق الاحترام والتقدير،
أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

